
 
Akademický senát UK FTVS 

 
     

 Č.j.: AS-1/2013 
 

Zápis z řádného zasedání ze dne 15.1.2013 ve 13.00 hod 
 

Přítomni (bez titulů): viz prezenční listina 
Zaměstnanecká komora: Baláš, Čechovská, Horčic, Janák, Jelen, Kaplan, Kohlíková, Panská, 
Pokorná, Velenský, Zahálka 
Studentská komora: Česák, Vokoun, Novotný, Harbichová, Holický  
Omluveni: Dvorský (z), Hojka (z), (z), Vomáčko(z), Dvořák (s), Teplan (s) 

 
Hosté: (bez titulů):Süss, Fořter 
 
 

1. Schválení programu zasedání (předsedkyně AS FTVS Kohlíková): 

Na úvod seznámila předsedkyně AS FTVS Kohlíková s navrženým programem zasedání. 

Hlasování o programu zasedání 15.1.2013: (16-0-0)  

Usnesení: AS FTVS schválil Program zasedání 15.1.2013. 

2. Schválení zápisu z řádného zasedání 11.12.2012. 

Hlasování o zápisu ze zasedání 11.12.2012: (16-0-0)  

Usnesení: AS FTVS schválil Zápis ze zasedání 11.12.2012 

3. Vystoupení člena vedení FVT UK – pan děkan 

Za vedení fakulty vystoupil pan děkan a hovořil o těchto bodech: 

- Byly představeny podkladové materiály pro sestavení rozpočtu UK (rozpisu) pro rok 

2013, kde panuje v rámci jednotlivých kapitol mírný optimismus. Pro FTVS to představuje 

především mírný nárůst ve vzdělávací činnosti.  Pro kapitolu financí na vědeckou činnost 

se dá počítat pouze s prostředky na programy PRVOUK a i zde lze očekávat nárůst 

prostředků. V projektech programů PRVOUK došlo ke schůzce koordinátorů projektů.  

K problematice rozdělování finančních prostředků a personálního obsazení se musí 

vyjádřit Vědecká rada FTVS.  Existují dva návrhy, kde součástí prvního je vyčlenění mezd 

(20 % koordinátoři a zbytek dělit pro režie a dále pak na jednotlivé projekty). Součástí 

druhého návrhu je nejdříve oddělit režie, případně investice, a poté rozdělit finance 

nestejným dílem na projekty. Základní ideou využití finančních prostředků ve formě mezd 

je ale nezbytnost platit pracovníky projektů stejně. 

- Nárůst bodů RIV: nárůst finančních prostředků na vědu je způsoben zvýšeným výkonem 



fakulty v uznatelných výstupech RIV  za posledních 5 let, což se ve financích odrazilo 

nárůstem z 3,3 tis. na 3,8 tis. (tis. Kč). Zvýšený výkon fakulty je zapříčiněn hlavně 

vysokým výkonem pracovníků produkujících uznatelné RIV výstupy. Zvýšil se počet 

výstupů s IF, je vyšší počet monografií a je i mírný nárůst publikací ve SCOPUS. Letošní 

publikační výstupy se zrevidují po jejich odevzdání do RIV. V knihovně fakulty je p. 

Čermáková, která má za úkol kontrolu jednotlivých výstupů. Pokud z její strany dojde 

k vyřazení podaného výstupu (např. monografie), je to především z důvodu ochrany 

fakulty z následného možného postihu, protože nesprávně zařazené výstupy do RIV 

mohou být pro fakultu penalizovány. Pan děkan doporučil všechny nejasné věci ohledně 

vstupů do RIV s knihovnou konzultovat a případné sporné věci může posoudit vědecké 

oddělení. 

- Senátor Baláš položil dotaz, zda-li se mají do výstupů udávat i publikace, které nesplňují 

kritéria RIV. 

Pan děkan odpověděl, že publikace NERIV se zadávají, ale je potřeba to správně v aplikaci 

oddělit, protože pro fakultu jsou potřeba i produkovat skripta apod.  

- Pan děkan informoval o rekonstrukci posilovny, která bude sloužit jak pro potřeby 

výuky, tak i pro další činnost. 

- Pan děkan sdělil, že byl požádán o výkaz vědecké činnosti jednotlivých pracovníků a 

jejich bodového hodnocení. Tyto informace obsahují osobní informace i pracovnících, 

takže je nebude sdělovat. 

- Senátor Zahálka sdělil, že požadavek na zveřejnění kritérií hodnocení trvají a že výkaz 

bodového hodnocení jednotlivých pracovníků není to samé jako zveřejnění finančních 

prostředků. Vzhledem k tomu, že fakulta je součástí veřejného vysokého školství, tak 

zveřejnění finančního ohodnocení pracovníků by mělo být veřejně přístupné. Pan děkan 

vyslovil nesouhlas s tímto názorem a mimo kritérií hodnocení, která visí na Intranetu 

ostatní věci zveřejnit nehodlá. Senátor Janák vyjádřil názor, že se jedná o směšování dvou 

věcí, kdy jeden problém jsou kritéria, která by veřejná být měla a druhým problémem je 

zveřejňování financí, a to na firmách běžné není. 

- Předsedkyně AS FTVS Kohlíková další diskuzi zastavila, protože bod týkající se 

hodnocení badatelské činnosti byl z programu zasedání stažen a nebude dnes projednáván. 



4. Umístění elektrických komunikací 

Předsedkyně AS FTVS Kohlíková představila žádost č.j. 12219/12-1-3 s umístěním 

telekomunikačního vedení na pozemku ve správě FTVS UK. Detaily k předložené žádosti 

vysvětlil tajemník fakulty Fořter. 

Hlasování (16-0-0) 

Usnesení: AS FTVS schválil umístění telekomunikačního vedení 

 

5. Volební a Jednací řád Kolejní rady 

Člen Legislativní komise Kaplan informoval, že 22.1.2013 proběhne zasedání Kolejní 

rady, kde bude dokument připomínkován a lze očekávat jeho finalizaci a případné 

předložení na dalším zasedání AS FTVS. 

6. GAUDEAMUS 

Předsedkyně AS FTVS Kohlíková informovala o požadavku RUK o vyjádření názoru na 

organizaci akce Gaudeamus z hlediska zapojení studentů případně pracovníků fakulty. 

Senátor Holický sdělil, že vznikla Studentská unie jako nový útvar, který získává 

kompetence a jejíchž snahou by byla možnost zásahů do fakult a podílet se na výběru 

studentů pro jednotlivé akce (Gaudeamus apod. veletrhy). Je otázkou, zda-li si fakulty 

vyberou svoje studenty sami, nebo si nechají vybrat zvenčí. V tuto chvíli se jedná 

především o dvě akce a těmi jsou Praha a Brno. Informační centrum UK je s nově 

připraveným modelem spokojeno a podporuje jej. Z hlediska FTVS lze konstatovat, že se 

stávající studenti osvědčili a  mohou dále pokračovat při realizaci prezentace fakulty. 

Novinkou je skutečnost, že RUK bude na uvedené akce finančně přispívat. 

7. Výroční zpráva AS FTVS  

Člen Legislativní komise Kaplan informoval, že všechny komise AS FTVS dostaly 

povinnost zpracovat a prezentovat výsledky své práce. Do pátku mají uvedené zprávy 

jednotlivé komise zaslat a ta budou složit jako podklady pro Výroční zprávu. 



 

8. Různé 

Předsedkyně AS FTVS Kohlíková informovala, že další a zřejmě i poslední zasedání AS 

FTVS proběhne 12.2.2013. O termínu a místu konání budou všichni členové AS FTVS 

seznámeni. 

Zapsal: Zahálka  

 Za AS FTVS 

 předsedkyně doc. MUDr. Eva Kohlíková, CSc. 

 
 
Na vědomí: doc. PhDr. Vladimír Süss, Ph.D., děkan UK FTVS 
   Ing. Tomáš Fořter, tajemník UK FTVS 


